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§1 Mötet öppnades
Ordförande Björn Lager hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
§2 Dagordning
Mötet godkänner dagordningen.
§3 Protokolljusterare
Tomas Andersson utsågs tillsammans med Björn Lager att justera protokollet.
§4 Fjärrvärme

Fjärrvärmegruppen skall träffa en jurist för genomgång av frågor 
kring fjärrvärmen. 

§5 Föregående protokoll
Genomgång av protokoll 10/2007 gjordes. Protokollet lades till handlingarna.
§6 Skrivelser
Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.
§7 Ekonomi

Genomgång av prognos för helåret 2007 gjordes. Budgeten för 
målning av kvartershus och garage har hållits och 
medlemsavgiften för kvarter 1-5 återgår till 4600 kronor.

§8 Övriga frågor
Trädfällning på kommunens mark i anslutning till samfälligheten 
har försiggåtts under december-januari. 

§9 Nästa möte
Torsdagen den 7 februari kl. 19:00 hos Tomas.
§10 Mötet avslutas
Björn tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.
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